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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem szerelik fel testkamerákkal a magyar 
rendőröket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!   

 

Ez év január 12-én egy tragikus esemény rázta meg az országot:  leszúrtak egy 30 éves rendőrt
Budapesten, szolgálatteljesítés közben. A jelenleg rendelkezésre álló hírek és információk szerint
azt még nem lehet eldönteni, hogy pontosan hogyan történt a tragédia, annyi a biztos, hogy sajnos
meghalt egy rendőr.  

Ezzel  kapcsolatban  kérem  Tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  szíveskedjen  válaszolni  a
következő kérdéseimre: 

• Használ-e a Magyar Rendőrség  testkamerákat? 
• Tervezik-e felszerelni a Magyar Rendőrség egyenruhás állományának tagjai az 

eseményeket rögzítő testkamerával?
• Amennyiben nem tervezik, miért nem?

 

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm! 

 

Budapest, 2023. január 16.

 

Sas Zoltán

(Jobbik)  

 


